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A jelöltállítás lezárult. A Helyi Választási Bizottság két polgármesterjelölt és 23 helyi önkormányzati képviselőjelölt, valamint 11 nem-
zetiségi önkormányzati jelölt nyilvántartásba vételét hagyta jóvá. Szavazni a szokásos módon, a szavazóköri névjegyzékben szereplő, magát 
érvényes okmánnyal igazoló választópolgárnak lehet 2019. október 13-án 6 órától 19 óráig. Ebben a kiadványban bemutatjuk a polgár-
mester és képviselőjelölteket, abban a sorrendben, amelyben - sorsolás alapján - a szavazólapon szerepelnek. A bemutatkozó szöveget és a 
képet a jelöltek küldték be, azon a kiadványban nem változtattunk. A felhívás alapján, ha egy jelölt nem küldött be ismertető anyagot, akkor 
nála csak a nevét és a szavazólapon szereplő sorszámát tüntetjük fel a tájékoztatóban, az üresen maradt helyet semleges pásztói fotóval tölt-
jük ki. Szintén fotót alkalmazunk, ha a kapott szöveg nem tölti ki a jelölt számára rendelkezésre álló helyet. 

A mozgóurnára, illetve az átjelentkezési kérelmekre vonatkozó információk röviden
A mozgóurna iránti kérelmet a szavazóköri névjegyzékben szereplő, mozgásában egészségi állapota vagy fogyatékossága, illetve fogvatar-
tása miatt gátolt választópolgár nyújthatja be a Helyi Választási Irodához 2019. október 11-én 16 óráig, ezt követően az illetékes szavazat-
számláló bizottsághoz, meghatalmazott útján vagy meghatalmazással nem rendelkező személy általi kézbesítésével a szavazás napján, leg-
később 12 óráig. A mozgóurnát a választópolgár kérheti a lakcímére, vagy a lakcíme szerinti szavazókörben lévő bármely címre, illetve, ha 
átjelentkezéssel szavaz, akkor a település területén található bármely címre. A kérelemnek tartalmaznia kell a választópolgár nevét, születési 
nevét, születési helyét, személyi azonosítóját, továbbá a szavazókör területén lévő címet, ahova a mozgóurna kivitelét a választópolgár kéri, 
valamint a mozgóurna-igénylés okát. 
Az átjelentkezésre irányuló kérelmet az a választópolgár nyújthatja be, aki 2019. június 26-án és az átjelentkezésre irányuló kérelme elbírá-
lásakor ugyanazon tartózkodási hellyel rendelkezett és tartózkodási helyének érvényessége legalább 2019. október 13-ig tart. Az átjelent-
kezésre irányuló kérelmet személyesen, levélben, elektronikusan, vagy a választások hivatalos honlapján keresztül lehet benyújtani 2019. 
október 9-én 16.00 óráig a Helyi Választási Irodához. A kérelmet maga a választópolgár személyesen akár a lakóhelye, akár a bejelentett tar-
tózkodási helye szerint illetékes Helyi Választási Irodához is benyújthatja. Levélben a kérelem csak a választópolgár lakóhelye szerint illeté-
kes HVI-hez nyújtható be. A kérelemnek tartalmaznia kell a választópolgár nevét, születési nevét, születési helyét, személyi azonosítóját és 
a választópolgár tartózkodási helyének címét. 
További információk elérhetőek a www.paszto.hu honlapon, illetve kérhetők a Pásztói Helyi Választási Irodán. Vezetője: dr. Sándor Ba-
lázs jegyző. Címe: 3060 Pásztó, Kölcsey utca 35. Telefon: 32/460-155,.Fax: 32/460-918,. E-mail: jegyzo@paszto.hu. 

TÁJÉKOZTATÁS
a 2019. október 13-án megtartandó helyi önkormányzati képviselő és 
polgármester, valamint a nemzetiségi önkormányzati választásokról

A szavazókörök listája:
1. szavazókör: Vasút utca 21. Figyelem! Új szavazóhelyiség!
2. szavazókör: Csillag tér 16., Idősek Klubja
3. szavazókör: Fő út 54/A, Zeneiskola
4. szavazókör: Nagymező u. 36., Zsigmond király Ált. Iskola
5. szavazókör: Fő út 58., Francia tagozat épülete
6. szavazókör: Rákóczi u. 1., Gimnázium
7. szavazókör: Madách u. 22., Óvoda
8. szavazókör: Alkotmány u. 155., Hasznosi Műv. Ház
9. szavazókör: Kékesi út 104., Mátrakeresztesi Műv. Ház.
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52 éves vagyok, egy 26 éves fiú édesapja, törté-
nelem bölcsész és középiskolai tanár. Tanári pályám 
kezdete előtt a pénzügy és kereskedelem területén 
dolgoztam. Több éves városvezetési tapasztalattal 
rendelkezem. Négy éven keresztül voltam polgár-
mester Jobbágyiban, majd a 2014-es önkormányzati 
választásokon a pásztóiak bizalmából a képviselőtes-
tület tagja lettem és 2018 januárjáig alpolgármeste-
reként tevékenykedtem. A 2018-as augusztusi idő-
közi önkormányzati választáson a pásztói polgárok 
megtiszteltek bizalmukkal és rám bízták a város ve-
zetését. Az utóbbi egy évben minden erőmmel és 
tudásommal azon voltam, hogy képviselőtársaim-
mal együttműködve, ígéreteimet beváltsam, és szü-
lővárosomat, Pásztót a folyamatos és lendületes fej-
lődés útján elindítsam. Bízom benne, hogy ez elmúlt 
egy év már megvalósult, valamint folyamatban lévő 
eseményeivel, fejlesztéseivel rászolgáltam a megelő-
legezett bizalomra.

Ismételt megválasztásom esetén szeretném a ko-
rábban lefektetett elvekhez – nyugalom, együttmű-
ködés, fejlődés – hűen, tovább vinni Pásztót azon az 
úton, melyen elindultunk. Ez a három alapelv a gya-
korlatban, mint az a közelmúltban be is igazolódott, 
csak mindhárom teljesülése esetén visz előre, hosz-
szú távon így érhető el a legszámottevőbb eredmény. 

Olyan ez, mint három egymáshoz kapcsoló-
dó fogaskerék. Az első fogaskerék a nyugalom, ha 
ez nem működik, nem működik a másik kettő sem. 
A második fogaskerék az együttműködés. Együtt-
működés a képviselő-testületen belül, a helyi civil 
szervezetekkel, hatóságokkal, vállalkozókkal, a vá-
ros polgáraival és nem utolsó sorban az államveze-
téssel. Az összetartás szükséges, hogy meglegyen a 
társadalom minden szintjén, hogy mindenki tény-
leg akarja, magáénak érezze a város fejlődésének 
ügyét, és ezért megtegye a saját lehetőségeihez mért 
lépéseket. A harmadik fogaskerék a fejlődés, mely 
az első kettő forgásának függvényében működhet 
csak akadálytalanul. Ez a három fogaskerék egy ösz-
szetett rendszert alkot, egymás nélkülözhetetlen ré-
szeit képezik, ha bármelyik működésében hiba van, 
az kihat az összes tényezőre, lelassul – vagy rosszabb 
esetben megáll - a város fellendüléséért felelős ösz-
szes folyamat. 

Polgármesterként felelősnek éreztem - és bí-
zom benne, hogy a jövőben is érezhetem - magam 
ennek a törékeny rendszernek a fenntartásáért, hi-
szen az Önök által kezembe adott döntési lehető-
séggel és megfelelő kommunikációval megtehetem 
az alapvető intézkedéseket a három nélkülözhetet-
len tényező folyamatos fennállásáért. Úgy gondo-
lom, hogy egy település vezetője nem tervezhet rö-
vid távra. Együttműködés nélkül ideig-óráig akár 

lehet nagy lendületet venni, de hosszú távon az erre 
való képesség hiányában bezáruló kapuk óriási ká-
rokat okozhatnak.

A jövő prioritást élvező céljai között szerepel-
nie kell az északi és déli iparterületek „feltöltésének”. 
Ez a helyi adóbevételek növekedése, a munkahely-
teremtés és a járási központ szerep szempontjából is 
kulcsfontosságú. Meg kell találnunk a módot, hogy 
a pásztói, de a településtől jelenleg távol élő és dol-
gozó fiatalok, és családok számára vonzóvá tegyük 
a várost. Lehetőséget, olyan életteret lássanak ben-
ne, ahol biztos alapokra fektetve, szívesen felépítik 
jövőjüket!

Ennek feltételrendszere igen összetett. A mun-
kalehetőségen felül szükség van a megfelelő infra-
struktúra kialakítására, színvonalas oktatási rend-
szerre, élhető, rendezett városi terekre, környezetre, 
a mai kor követelményeinek megfelelő kulturális és 
sport intézményekre, programokra, közbiztonságra.

A fejlesztések minden esetben ki kell, hogy ter-
jedjenek településrészeinkre, Hasznosra és Mátra-
keresztesre egyaránt, ahol a szükséges fejlesztéseket 
természetesen a helyi igényeket és sajátosságokat fi-
gyelembe véve kell megvalósítanunk. Azt, hogy ezek 
az érdekek ne sérüljenek, szintén az önkormányzat 
felelősségének tartom, és szívügyemként kezelem.

A lassan hátunk mögött álló egy évre visszate-
kintve úgy gondolom, hogy képviselőtársaimmal 
együtt, a lehetőségeinkhez mérten sőt, számos eset-
ben időt és fáradságot nem ismerve azon felül is, 
mindent megtettünk azért, hogy Pásztó gyors tem-
póban elinduljon egy vonzó, élhető vidéki város ki-
alakulása felé.

Ez idő alatt a város számos útját, járdáját, intéz-
ményét felújítottuk. Folyamatban van az általános 
iskola felújítása, korszerű oktatási környezet kialakí-
tása, tanuszoda létesítése is. Megújul a városközpon-
tunk, ahol a múlt értékeit megóvva, pezsgő, városias 
hangulatot idéző kellemes környezetet alakítunk ki 
a lakosok, és reményeink szerint a Pásztóra emelke-
dő számban érkező turisták számára egyaránt. Eh-
hez minden bizonnyal hozzájárul a strand fejlesz-
tése is, ahol melegvizes medencével bővül a városi 
strandfürdő.

 Az óvodát újabb funkcióval, egy 12 kisgyer-
mek ellátására alkalmas, a mai modern előírások-
nak megfelelő bölcsődével bővítettük. A beiratko-
zásnál felmerült nagy igényre való tekintettel egy 
további, új bölcsőde építésére is nyújtottunk be pá-
lyázatot, ezzel is segítve a fiatal szülők munkába ál-
lását, akik a 21-es út négysávosítása miatt már akár a 
pest megyei munkahelyeket is könnyedén elérhetik, 
hiszen Pásztó gyakorlatilag a budapesti agglomerá-
ció része lett.

Rengeteg biztatást kapok nap, mint nap a pász-
tói emberektől, amit nagyon szépen köszönök! Bí-
zom benne, hogy a 2019-es októberi önkormány-
zati választásokon is szavazatukkal támogatnak, és 
továbbra is rám bízzák szeretett városunk vezeté-
sét! Kérem a pásztói polgároktól, hogy személyem 
mellett támogassák szavazatukkal október 13-án a 
Fidesz-KDNP nyolc képviselőjelöltjét annak érde-
kében, hogy a lehető legnagyobb nyugalomban és 
együttműködésben, tehessünk továbbra is Pásztó 
hosszú távú fejlődésért!

Farkas Attila

Farkas Attila: nyugalom, 
együttműködés, fejlődés
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A Varázsvölgy Egyesület  
polgármesterjelöltje

Dömsödi Gábor vagyok, a Varázsvölgy Egye-
sület jelöltjeként indulok, polgármesternek és 
képviselőnek egyaránt. Természetesen a kettő 
közül csak az egyik tisztet tölthetem be, de szá-
momra nem a tisztség, hanem a munka, Pásztó 
városának a fejlődése a fontos. 17 éve dolgozom 
polgármesterként Nógrád megyében. Korábban 
társadalmi megbízatással, legutóbb pedig Pásztó 
város polgármestereként. Három és fél év alatt si-
került helyreállítanom a város pénzügyi egyensú-
lyát, emelni a dolgozók bérét, ugyanakkor csök-
kenteni az intézmények kiadásait. A Hivatal 
dolgozóinak, a helyi és országgyűlési képviselők-
nek is köszönhetően minden lehetséges pályáza-
tot megnyertünk. 

A pályázatok írását mi kezdtük és a levál-
tásomig több, mint 2,2 milliárd forint került 
ezeknek köszönhetően a számlánkra! Ennek a 
pénznek most is ott kell lennie. A munkák – ért-
hetetlen okokból – még nem kezdődtek el, de to-
vábbi milliárdokból épül majd uszoda, és meg-
újul az iskola is a városban. (A katolikus iskolával 
közösen pályázott tornacsarnok már szinte kész!) 

A legfontosabb eredmény azonban az, hogy a 
Kormány befogadta a pályázatunkat és jut pénz a 
hasznosi víztározót biztonságossá tevő beruházá-
sok, köztük a záportározó megtervezésére. 

Ezeket a pályázatokat, a „magokat” mi ültet-
tük el és nem hagyhatjuk, hogy hozzáértés hi-
ányában ne forduljon termőre az, amivel ilyen 
sokat küzdöttünk! Remélem, polgármesterként 
azon tudok majd dolgozni, hogy a termést a va-
lódi gazdák: a pásztóiak, hasznosiak, keresztesi-
ek szüreteljék le. 

Mi történt 2014, azaz polgármesterré válasz-
tásom óta, a teljesség igénye nélkül:

Megépült a 21-es út Pásztóig. Kérdezhetik, 
mi köze ennek a polgármesternek? Csak any-
nyi, hogy a kisajátítások, és az építés már az én 
időmben történtek. Sok munkám és harcom 
van ebben az útban, pl., hogy csak egy aprósá-
got említsek, hogy van lámpa a felüljárón. Ami 
még hátra van, hogy nem lehet megközelíteni 
az egyik buszmegállót csak a korláton átmászva. 
Nincs parkolóhely, nem lehet kijutni csak autóval 
vagy gyalog, a buszbeálló nem véd naptól, esőtől 
széltől, hidegtől. Mindenre megvan a megoldás, 
el is kezdtem a munkát, csak leváltottak közben a 
polgármesterségről.

Apróságok ezek, csak megkeserítik a pász-
tóiak, és az idelátogatók életét. Olyan kis dol-
gok, mint a nyilvános WC. Mindig azt hallot-
tam, nem lehet megcsinálni. De megoldottuk. 
Működik, tiszta, rendes! De egy fal még hiány-

zik előle, mert így nem szép. Ez nem nagy do-
log, ha én leszek a polgármester, erre is megvan 
már a megoldás.

A közmunkásokat is velem ijesztgették, de a mi 
időnkben lett kertészet, fóliasátor, járdaépítés, térkő-
gyártás. Hogy sok kudarccal járt? Igen, de megszűnt 
a lógás, és a felesleges munkavégzés. Az sem véletlen, 
hogy a közmunkások jó része el tudott helyezked-
ni a versenyszférában. Nem volt kivételezés, de azt 
sem hagytam, hogy bárkit a kiszolgáltatottsága mi-
att megalázzanak. Aki ilyet tett, az nem dolgozhatott 
velem. Nem tettem úgy sem, mintha én osztanám a 
segélyeket. Volt a városnak egy erre hivatott bizott-
sága, ők döntöttek. Nem szóltam bele, hogy melyik 
szervezet kapjon támogatást, erről a sport és civil ta-
nácsnok javaslata alapján a Testület döntött.

Bárki bármit is mond, három és fél év alatt 
béke és együttműködés volt Pásztón. Ezen nem 
én változtattam, a politikát nem én vittem a tes-
tületbe, hanem pont az utódom. Ugyanakkor vi-
ták voltak, és ez így van jól. A képviselőket azért 
választja a város, hogy a legjobb döntést hozzák, 
nem azért hogy egy vállalkozói vagy pártcsoport 
érdekeit képviseljék. Sajnálatos módon az elmúlt 
több, mint egy év testületi működése inkább egy 
bábszínházra emlékeztet és nem a város választó-
inak érdekképviseletére.

Érdekes módon egyébként, ahogy segítet-
tem a várost, a pályázatok elnyerésénél, úgy se-
gítettem leváltásom óta is. Ugyanis ez a soha 
nem látott útépítési program is az én ötletem 
volt, és a politika, ha nem akart hiteltelenné vál-
ni, meg kellett valósítsa ezt. Talán emlékeznek 
rá, miután a város gazdasági helyzete stabil-
lá vált, javasoltam: vegyünk fel hitelt, és épít-
sük meg egyben az elmaradt utakat. Egyrészt 
ez az igazságos a városlakókkal, másrészt, mint 
minden nagy tételben történő vásárlás, ez gaz-
daságos. Egy 300 milliós munkára már a nagy 
cégek is pályáznak, és egy felvonulással, géppar-
kkal hatékonyan meg tudják valósítani az épí-
tést. A törlesztést 10 év alatt csak az adónöve-
kedésből is ki tudta volna fizetni a város. Nos, az 
ötletem megvalósították, sőt a Kormány külön 
célzott pénzt is adott Pásztónak. Ez az én szere-
pem és a mostani választás nélkül soha nem va-
lósult volna meg.

Most viszont újra az a város érdeke, hogy 
egy szakértő, becsületes, szorgalmas polgármes-
tere és képviselő-testülete legyen. A pályázatok 
kivitelezői megvannak. Ezeket az én leváltásom 
után sikerült kiválasztani. Ezen ne merengjünk, 
menjünk tovább. A szerződések élnek, most 
már csak az kell, hogy a munkát jó minőségben 
és határidőre elvégezzék. Erre pedig az én pol-
gármesterségem és a Varázsvölgy Egyesület je-
löltjeinek képviselővé választása lehet a garan-
cia. Sokszor a szememre vetik, hogy országosan 
ismert ember vagyok. Politikai súllyal bírok. Ez 
igaz. Nem ez volt a célom, de így alakult, azok-
nak köszönhetően, akiket mi itt Pásztón mind-
annyian jól ismerünk. Nekem személyesen na-
gyon nehéz volt ez az egy év, amíg országos 
véleményformálóvá váltam. Őszintén szólva 
elég is volt ebből, a jövőben semmilyen párt-
politikával nem kívánok foglalkozni. De arra 
jó volt ez a kis kitérő, hogy most már a han-
gom messzebbre hallatszik. Ezt pedig arra fo-
gom használni, hogy Pásztó, Hasznos és Mátra-
keresztes megkapja az utolsó fillérig azt, ami jár 
neki, és ez nem kevés! Főleg akkor nem, ha kö-
zösen ellenőrizzük, hogy mire is jutott a város 
számláján lévő pénzből.

Kedves Választók! Először az Önök segítsége 
kell, hogy azután a Varázsvölgy Egyesület jelölt-
jeivel (Gortva Jánossal, Címer Balázzsal, Kurtán 
Gézával,Verebélyiné Alapi Évával, Bacsa Já-
nossal, Reviczki Gyulával és Katona Csabával) 
együtt mi is segíthessünk!

A Varázsvölgy Egyesület polgármesterjelöltje:
Dömsödi Gábor
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1. Zeke Tamás  

FIDESZ-KDNP

Zeke Tamás vagyok, mezőgaz-
dasági vállalkozó. Az esztergomi fe-
rences gimnázium elvég-
zése után Piliscsabára, a 
Pázmány Péter Katolikus 
Egyetemre mentem, ahol 
magyar-kommunikáció 
szakra jártam. Első üzleti 
tapasztalataimat Budapes-
ten szereztem, dolgoztam, 
mint önkéntes, titkárság-
vezető, üzletkötő, rendez-
vényszervező. Amikor feléledt ben-
nem a letelepedési vágy, hazahúzott a 
szívem. Átvettem szüleim gazdaságát, 
jelenleg Zeke Családi Manufaktúra – 
Mennyei Finomságok néven házi saj-
tokat és füstölt árut értékesítünk.

2018-ban az időközi önkormány-
zati választáson indultam képviselő-
nek és lettem a jelenlegi testület tagja. 
Lelkes és motivált csapattag vagyok a 
8 fős testületben. Munkámat az In-

tézményirányítási és Szo-
ciális Bizottság tagjaként 
végzem, valamint tagja 
vagyok az Ügyrendi Bi-
zottságnak is.

Úgy gondolom, kivé-
teles időket élünk, amikor 
minden együtt áll, hogy 
fejlődjön Pásztó. Ennek 
a fejlődésnek egyértelmű 

bizonyítékai a futó projektek, útfel-
újítások, építkezések, intézményi fej-
lesztések. Tősgyökeres pásztóiként 
nagyon jó érzés ezt látni és remélem, 
a jövőben is tevékeny előmozdítója 
lehetek ennek a fejlődésnek.

2. Gortva János  

Varázsvölgy Egyesület

33 éves vagyok, születésemtől fog-
va egészen a felsőoktatási tanulmá-
nyaim kezdetéig Pász-
tón éltem, a családom 
ezer szállal kötődik a vá-
roshoz. Édesapám korai 
haláláig autószerelőként, 
édesanyám kereskedőként 
dolgozott. A középisko-
la elvégzése óta Egerben 
tanultam, 2012-től pedig 
ott tanítok, emellett tudo-
mányos munkát végzek. Történész-
ként Pásztó történetét kutatom, így a 
településnek nem csak a jelene, de a 
múltja is a mindennapjaim része. Je-
lenleg a doktori értekezésemet írom 
Pásztó történetéből.

Meggyőződésem, hogy Pásztó a 
lehetőségek városa, de ezeket a le-
hetőségeket ki kell használni.

Fontosnak tartom, hogy minősé-
gi munkahelyeket teremtve meg tud-
juk szólítani azokat a fiatalokat, akik 
kénytelenek voltak a fejlődést nyúj-
tó munkahelyeket keresve elköltözni 
Pásztóról. Egy pozitív jövőképű vá-

rosba közülük sokan haza fognak tér-
ni. Pedagógusként természetesen azt 
is jól tudom, hogy az oktatás lehet a 
fejlődés egyik kulcsa. Hiszek abban, 
hogy az önkormányzat és a város is-

kolái jól együtt tudnának 
dolgozni és olyan pályáza-
tokat, projekteket készíte-
ni, amelyek hasznosak le-
hetnek minden pásztói, 
hasznosi és mátrakereszte-
si polgár számára.

Nagyon fontosnak 
tartom a szociális ügye-
ket, mert hiszem, hogy 

az ember bármilyen nehéz helyze-
tében érték.  Szegénységben is, be-
tegen is, nehéz élethelyzetben is 
érték, és megfelelő támogatás, meg-
felelő háttér esetén szép eredmé-
nyeket érhet el. Meggyőződésem, 
hogy ez a csapat képes lesz szeretett 
városunkból a legjobbat kihozni!

3. Veres Róbert 

FIDESZ-KDNP

57 éves üzletember vagyok, 34 
éve házas, két nagylány édesapja.

1981-ben szereztem 
üzemmérnöki diplomát. 
A rendszerváltás után sa-
ját cégeimben kezdtem el 
dolgozni, melyek azóta 
több jelentős cégcsoport-
tá fejlődtek.

Gazdasági szakem-
berként és üzletember-
ként rengeteg tapasztala-
tot szereztem a közel három évtized 
alatt. Ha a város lakossága újra bizal-
mat szavaz nekem, ezt a tapasztala-
tot szeretném továbbra is a közösség 
javára fordítani.

Egy éve kerültem be a pász-
tói képviselőtestületbe, s ezen rövid 
idő alatt sikerült számos elképzelést 
megvalósítanunk városunkban a pol-
gármester úrral és képviselő társaim-
mal. Ezt jól jelzi az is, hogy egy év 
alatt több mint 460 millió forint álla-
mi támogatást szereztünk Pásztónak, 
amit reményeim szerint a továbbiak-
ban még sok százmillió fog követni.

Mint  gazdasági tanácsnok, tu-
dásommal és az üzleti életben szer-
zett tapasztalatommal szeretném 
továbbra is  Pásztó és környéke fej-
lődését segíteni.

Ahogyan eddig tő-
lem, mint magánember-
től, vállalkozótól, úgy 
reményeim szerint a jö-
vőben, mint képviselő-
től is, minden segítséget 
meg fog kapni városunk 
és azok, akik hozzám 
fordulnak.

Több városi intéz-
ményt, közösséget tudtam már ed-
dig is támogatni, segíteni az évek 
során, amit a jövőben is meg fogok 
tenni, a választások eredményétől 
függetlenül.

Ha a választópolgárok újra fel-
hatalmaznak rá, az általános kö-
telezettségeken felüli mértékben 
kívánok foglalkozni városunk gaz-
daságfejlesztési kérdéseivel a várost 
vezető testületben.

Munkám folytatásához nagy 
tisztelettel kérem Pásztó, Hasznos és 
Mátrakeresztes polgárainak támo-
gatását.

4. Takácsné Salamon Katalin 

FIDESZ-KDNP

Takácsné Salamon Katalin Judit 
vagyok, Szombathelyen születtem. 
Ott végeztem az Entzbru-
der Dezső Egészségügyi 
szakközépiskolában. Már 
diákként kivettem a ré-
szem az iskolai élet szer-
vezésében és irányításában, 
ez a szervezői feladat meg-
határozó maradt egész ed-
digi életemben. Az iskola 
befejezése után ápolónő-
ként dolgoztam, majd felvételt nyer-
tem a Semmelweis Egyetem Egész-
ségügyi Főiskola Gyógytornász képző 
szakára. A főiskola befejezése után, 
friss házasként kerültünk Pásztóra, 
ahol azóta is lakom és dolgozom. Ide 
születtek a gyerekeim, akik itt érettsé-
giztek, de mára már új családot alapí-
tottak. 1990-óta dolgozom a Pásztói 
Margit kórházban, 2007. óta veze-
tő gyógytornászként. A betegellátás 
mellett  örömmel veszem ki a részem 
a kórház dolgozóinak szervezett sza-
badidős programok tervezéséből és le-
bonyolításából. 

Nyitott szemmel járom a város 
utcáit. Több kereszteződés belát-
hatatlansága miatt veszélyes, eze-
ket szeretném megszüntetni. Nagy 
könnyebbség lenne a város lakó-

inak, ha a 21-es főútról 
távolsági buszok a város-
ba behoznák az utasokat.  
Gyönyörű parkja lenne a 
Vasútállomásnak, ennek 
kivirágoztatása jó fela-
dat lehetne. A fiatalok 
mozgásigényét szabadté-
ri sporteszközök megho-
nosítása, az iskolai órák 

után szabadidős klubhelyiség meg-
teremtése segítené. A város gazdag 
programokban, de a látogatottsá-
guk kevés, ennek okát és a változta-
tás lehetőségét keresném. 

Szeretném  tudásomat  és képes-
ségeimet a város javára fordítani.
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5. Címer Balázs 

Varázsvölgy Egyesület

65 éve Hollókőn születtem, nős 
vagyok, két gyerek édesapja. 40 éve 
élek Pásztón, ahol öt évig 
gépjárműoktató, majd a 
Mechanikában gépko-
csivezető és anyagbeszer-
ző, utána nyugdíjazásomig 
a Nógrád Volán autó-
busz-vezetője voltam. 15 
éven át jártam naponta a 
Pásztó- Szécsény- Salgó-
tarján vonalon, ahol eny-
nyi idő alatt nem csak az összes ka-
nyart és kátyút, hanem az itt élők sok 
örömét és gondját is megismerhet-
tem. Így aztán 2014-ben - sokak bíz-
tatására -szülőfalumban Hollókőn 
elindultam az önkormányzati válasz-
táson. Sikerrel jártam és ezután kép-
viselőnek választottak. A hollókői 
képviselőségem egyik sikerének tar-
tom, hogy korábban soha nem újult 
meg a településen annyi út és járda, 
mint ebben az ötéves időszakban. So-
kat küzdöttem a környezet rendbeté-
teléért és kiemelt célom volt az idősek 
orvoshoz szállításának megoldása is. 

A felsoroltak Pásztón is gon-
dot jelentenek, ugyanakkor a leg-
fontosabbnak a város ügyeinek in-
tézésénél a politikamentességet 
tartom! 

Fontos lenne, hogy ne 
két ember és ne a politi-
kai akarat döntse el a vá-
ros sorsát, jövőjét, hanem 
az itt élők érdeke. 

Képviselőként csak és 
kizárólag a pásztói polgá-
rok érdekeit fogom kép-
viselni!

6. Kurtán Géza 

Varázsvölgy Egyesület

Kurtán Géza vagyok. A Varázs-
völgy képviselőjelöltjeként indulok a 
választáson.  Mátrakeresz-
tes, Hasznos és Pásztó la-
kosságának a támogatását 
kérem ahhoz, hogy élhe-
tő, félelemmentes várossá 
változtassuk településün-
ket. Balaton (Heves me-
gye) községben születtem 
1950-ben. Borsodnádas-
don nőttem fel, Kazinc-
barcikán kaptam vegyésztechnikusi 
oklevelet. Vegyészmérnöki diplomát 
a pozsonyi Szlovák Műszaki Egye-
temen szereztem magyar állami ösz-
töndíjasként, majd 11 évet Csehszlo-
vákiában dolgoztam egy agrokémiai 
laboratórium vezetőjeként. 1987-ben 
költöztem Pásztóra, saját szabadal-
mam megvalósítását, majd egy kül-
földi cég magyar képviseletét irá-
nyítottam. Sikeresen vezettem be 
külföldi piacokra magyar ipari termé-
keket. 2004-ben a Gödöllői Szent Ist-
ván Egyetemen pályázatíró tanfolya-
mot végeztem.  Két gyermekem, hat 

unokám van. Szlovák és cseh nyelven 
beszélek, írok felsőfokon, szakirodal-
mat fordítok.  Céljaim között szere-
pel, hogy a tanulmányi versenyeken 
kiemelt teljesítményt nyújtó diákok 

felkészítő tanárai megfele-
lő jutalmazásban részesül-
jenek. Másik, számomra 
fontos megoldandó prob-
léma környezetünk védel-
me.  Fontosnak tartom, 
hogy az Önkormányzat 
folyamatosan tájékoztas-
son a pályázati pénzekből 
vagy saját forrásból terve-

zett beruházások folyamatáról, indo-
kolva az esetleges csúszásokat is. A 
szolgáltatások területén legjobb gya-
korlatot folytató magyarországi, eset-
leg külföldi testvérvárosi önkormány-
zatok tapasztalatait, megoldásait 
szeretném megismertetni, s adaptál-
ni a helyi viszonyokra.

7. Sándor Károly  

Független

Sándor Károly független kép-
viselőjelölt vagyok. Képesítésem: 
Igazgatásszervező, 
adótanácsadó, mér-
legképes könyvelő

40 évig a Pásztó-i 
Önkormányzatnál 
dolgoztam, az utób-
bi 15 évben gazda-
sági vezető, és aljegy-
zőként. 

Munkám során 
költségvetési tervezés, gazdálkodás, 
helyi adóztatás, pályázatok készí-
tése, megvalósítása és elszámolása, 
beruházások lebonyolítása, ellenőr-
zése, elszámolása, közbeszerzések 
lebonyolítása, szervezés, vezetés volt 
a fő feladatom.

Elmúlt 4 évben a Magyar Ál-
lamkincstárnál az Európai Uniós 
támogatások helyszíni ellenőrzését 
végeztem.

Megválasztásom esetén az el-
múlt 44 év szakmai tapasztala-
tát hasznosítanám a Város érde-
kében.

Célom független, önkormány-
zati szakértő képviselőként a 
konstruktív együttműködés, a hi-
teles tájékoztatás az önkormány-
zat vagyoni pénzügyi helyzetéről, 

kötelezettségeiről és 
lehetőségeiről, a pá-
lyázatok valós ál-
lapotáról, ezek mi-
előbbi megvalósítása 
és elszámolása. A la-
kosság véleményé-
nek kikérése és fi-
gyelembevétele a 
döntéseknél.

Fontosnak tartom munkahelyek 
létesítését, a település árvízvédelmi 
biztonságát, a strandfürdő fejlesz-
tést, a civil és sportszervezetekkel 
kapcsolattartást, teljesítményükkel 
arányos támogatást,  a Pásztó-i fel-
adatokat Pásztó-i szakamberek vé-
gezzék, a városrészek, (Hasznos, 
Mátrakeresztes), elhanyagolt terü-
letek (Alvég, Zagyván túli terület, 
Muzsla) problémáinak feltárását, 
érdekeinek lehetőség szerinti érvé-
nyesítését, a gazdaságos, a város le-
hetőségeihez és igényeihez igazodó 
gazdálkodást, dinamikus fejlesztést.

8. Kerekes Lóránt  

Független

38 éves vagyok, nős, két leánygyer-
mek büszke édesapja. Születésem-
től kezdve Pásztón 
élek. Középiskolai 
tanulmányaimat az 
egri Gárdonyi Géza 
Ciszterci Gimná-
ziumban végeztem, 
majd a Szolnoki 
Főiskolán szereztem 
mérnöki diplomát.

Hosszú évekig a 
Vodafone pásztói kirendeltségének 
vezetőjeként tevékenykedtem. Je-
lenlegi munkám is Pásztóhoz köt az 
Érv Zrt. helyi irodájában dolgozom.

Társadalmi munkában Pász-
tó U-19-es labdarúgó csapatának 
edzője vagyok. Az elmúlt évek so-
rán sok pásztói labdarúgó palánta 
fordult meg kezeim között.

Jelenleg a képviselő testület tagja 
vagyok, a megkezdett munkám sze-
retném folytatni, ezért arra kérek 
minden kedves Pásztói, Hasznosi 
és Mátrakeresztesi városlakót , hogy 
tiszteljenek meg a bizalmukkal!

Amit nyújtani tudok:
Becsületes és kitartó munká-

val, emberséggel, kívánom szolgál-
ni a Pásztón élőket. Alapvető célom 
a helyi értékek és lehetőségek figye-

lembe vételével vá-
rosunk fejlődését 
segítsem, mert fon-
tosnak tartom Pász-
tó vonzóvá tételét 
minden korosztály 
számára!

N Y Í LT S ÁG : 
Tiszta, átlátható 
közéletet teremteni. 

Nem az itt lakók helyett, hanem az 
itt lakókkal együtt gondolkodni és 
döntéseket hozni.

BECSÜLETESSÉG: képvi-
selőnek lenni nem kiváltság, hanem 
szolgálat, a köz szolgálata, a telepü-
lés lakóinak szolgálata.

TISZTELET: tisztelem és 
nagyra becsülöm azt a sokféle ér-
tékrendet, amelyet Pásztó, Hasz-
nos és Mátrakeresztes lakói képvi-
selnek, legyenek bármilyen korúak, 
neműek, származásúak,vallású-
ak, vagy legyen bármilyen politi-
kai nézetük.
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9. Dömsödi Gábor  

Varázsvölgy Egyesület

Dömsödi Gábor vagyok a Varázs-
völgy Egyesület polgármesterjelölt-
je. Remélem, erről szóló 
írásomat – öltönyös ké-
pemmel – az előző olda-
lak valamelyikén látták. Itt 
pedig most szerepelek – 
kék trikóban – képviselő-
jelöltként is. Teljesen jogos 
a kérdés: miért? Ez eddig 
Pásztón nem volt szokás, 
vagy polgármesternek in-
dult valaki vagy sehogy. Nos, én ko-
molyan gondolom: nem hagyhatom, 
hogy Pásztó jövőjét elherdálják. Nem 
szoktam ilyet mondani, de biztos va-
gyok magamban, és abban is szen-
tül hiszek, hogy a Varázsvölgy Egye-
sületnek polgármestere és többsége 
lesz a képviselő-testületben. De ha 
nem én lennék a polgármester, akkor 
sem hagyhatom, hogy az elmúlt több, 
mint egy év párbeszédet, tájékozta-
tást és kritikus gondolkozást nélkü-
löző gyakorlata folytatódjon. Ha az 
kell, vállalom: képviselőként is meg-
védem a pásztói adófizetők érdekeit. 

Ezért azt kérem, hogy polgármester-
ként és képviselőként is szavazzanak 
rám. Képviselőként pedig a Varázs-
völgy Egyesület további jelöltjeire is. 
Nagyon egyszerű lesz a dolguk, a ne-

vek mellett szerepel a Va-
rászvölgy embléma. Pol-
gármesterjelöltként az én 
nevem mellett is és kép-
viselőjelöltként is. A töb-
bi jelöltünk neve mellett is, 
ők mindannyian Pásztó-
ért tenni akaró, tehetséges, 
tiszteletre méltó emberek.

Magam is, minden-
képpen szolgálni akarom Önöket, 
mert én annak idején Pásztó vá-
ros szolgálatára esküdtem fel, és bár 
nem vagyok templomba járó ember, 
azt, amit mondok meg is tartom. 
Az esküm pedig így végződött: Is-
ten engem úgy segéljen!

10. Árminiczki József 

Független

Bizalom, biztonság, fejlődés!
39 éves vagyok, nős, és két gyer-

mek boldog édesapja. 
Születésem óta Pász-
tón élek. Általános is-
kolai tanulmányaimat 
követően Salgótar-
jánban a Kereskedel-
mi és Vendéglátóipa-
ri Szakközépiskolában 
érettségiztem, majd a 
Budapesti Rendésze-
ti Szakközépiskolában szereztem 
rendőri képesítést. Két évig a fővá-
rosban, azóta 18 éve Pásztón telje-
sítettem szolgálatot. 

Szabadidőmet legszívesebben a 
gyermekeimmel töltöm. Szeretem a 
sportot, különösen a labdarúgást, és a 
kézilabdát, szeretek a környékbeli he-
gyekben gombázni, kirándulni. Csa-

ládom 2004-óta vendéglátással fog-
lalkozik. Így a Kispipa és a strandbüfé 
működtetésére is volt rálátásom, illet-
ve az  autósmozi újra élesztésében is 
tevékenyen segítettem. Az elmúlt két 

évtizedben munkám so-
rán és szabadidőmben is 
sokat foglalkoztam a he-
lyiek napi gondjaival, tisz-
tában vagyok a helyi vi-
szonyokkal. 

Vannak ötleteim és ér-
zek elég erőt magamban a 
problémák megoldására. 
Képviselőként felelősség-

teljes munkámmal szeretném segí-
teni városunk fejlődését, sportéletét, 
strandunk színvonalasabb szolgálta-
tásokkal bővülő működését, illetve 
a polgárőrségünk hatékony munka-
végzését, rajtam számon kérhetően.

Kérek minden pásztói, hasznosi 
és mátrakeresztesi lakost, hogy sza-
vazatával támogasson!

11. Lőrik Judit  

Független

Tisztelt Választópolgárok!
Lőrik Judit – független képvi-

selőjelölt vagyok.
1961-ben születtem 

Pásztón. Itt végeztem az 
általános iskolát. Salgó-
tarjánban a Bolyai János 
Gimnáziumban érett-
ségiztem. Kertészmér-
nök diplomát Gödöllőn 
a Szent István Egyete-
men szereztem.

Édesapám a pásztói termelőszö-
vetkezet főkönyvelője volt, édesanyám 
a pásztói gyógyszertárban dolgozott. 
Öcsém itt diszkózott, majd üzlettársá-
val kiépítette a város kábeltévé hálózatát.

Felnőtt lányom és két csodálatos 
unokám van. Rövid megszakítással 
mindig a városban éltem és vállal-
kozóként is dolgoztam.

Önkormányzati képviselőként 
kiemelten fontosnak tartanám a jó 
együttműködést kialakítani képvi-
selő társaimmal, munkatársaimmal. 
A Pásztón élő emberek ezt méltán 
várják el az őket képviselőktől.    

Választási programom
Megválasztásom esetén olyan 

célokat kívánok kitűzni, melyek el-
érhetőek, reálisak és a város egész 
közösségének szempontjából fon-

tosak:
- a város és környé-

kének tisztasága, illegá-
lis szemétlerakás meg-
szüntetése, megelőzése, 
elkövetők szigorú bír-
ságolása  

- fásítás, a város 
zöldterületének növelé-
se, piknikező helyek ki-

építése stb.   
- a játszóterek tiszta, biztonsá-

gos, a nyári nagy melegben is hasz-
nálhatóvá tétele

- a közbiztonság növelése
- a Fő utca és a piac környéki 

közlekedési problémák megoldása 
- nem szeretnék megfeledkezni 

az idősebb korosztályról sem, cé-
lom a támogatási rendszerük bő-
vítése

- a helyi vállalkozók további ha-
tékony támogatása

- és nem utolsó sorban Pásztót 
turista célponttá tenni

12. Dr. Halász István  

FIDESZ-KDNP

Tisztelt Pásztói Polgárok!
Pásztó városa a Kormány hat-

hatós támogatásá-
val és a helyben élők 
munkájával a minden-
napi életben is megta-
pasztalható fejlődési 
pályára állt. Az önkor-
mányzat irányításá-
val minden fejlesztési 
beruházás megindult, 
szebbé, hangulatosab-
bá téve városunkat. 

Vannak olyan projektek, ame-
lyek a mindennapokban lényeges 
változást nem jelentenek, azon-
ban a település egésze szempont-
jából jelentősek, pl. a turisztikai 
látványosságok. Léteznek azon-
ban célkitűzések, amelyek min-
den pásztóinak fontosak: ipari 
park létesítése; az út- és járdahá-
lózat fejlesztése; közterek, okta-
tási intézmények felújítása. 

Különös figyelmet kívánok 
fordítani képviselői munkám so-
rán a belterületi utak felújításá-

nak folytatására. Szeretném, ha 
Pásztó úthálózata egy előre meg-
határozott ütemterv alapján tel-
jes egészében megújulna és a 
pásztóiak büszkék lehetnének 

arra, hogy nincs szilárd 
burkolat nélküli utca a 
városukban. 

Szintén prioritást él-
vez a vállalkozások fej-
lesztésének az elősegíté-
se. Ennek egyik része az 
északi ipari park meg-
építése, ezen túl pedig a 
déli ipari terület, a vasú-

tállomással szomszédos részek, va-
lamint a 21-es út melletti terület 
fejlesztése a volt Cserhát-csárdától 
a Tepke-majorig. Fontosnak tar-
tom egy ún. inkubátorház létreho-
zását, ahol mindenki kellő infor-
mációt kaphatna, ha vállalkozást 
szeretne indítani vagy már meg-
lévő vállalkozását szeretné fejlesz-
teni, akár nemzetközi szinten is. 
A testvértelepülési hálózat továb-
bi erősítése ebben segíthet. Bízom 
benne, hogy az Önök támogatásá-
val és munkámmal Pásztó gyara-
podását elősegíthetem.
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13. Huczekné Rétvári Mónika 

Nők Civilben Egyesület

- Ismerem a város problémáit, 
gondjait, értékeit, közösségeit, intéz-
ményeit, múltját, jelenét, 
látom a jövőjét, ismerem 
szépségeit és a benne rej-
lő lehetőségeket.  - 

Házasságban élek. 
Két felnőtt gyermek 
édesanyja vagyok. 

Férjemmel és három 
gyermekünkkel Haszno-
son éltünk, majd Pásztó-
ra költöztünk. 

Iskoláimat Monoron, Zsámbékon, 
Egerben és Budapesten végeztem.

Két diplomával  és több szakképe-
sítéssel rendelkezem.

Dolgoztam az egészségügyben, 
18 évig tanítottam alsó- és felső ta-
gozatos gyerekeket. 23 éve vállalko-
zó vagyok, az „Illatház” elnevezésű  
üzletnek, majd a Líra Kölcsey Köny-
vesboltnak vagyok a cégvezetője. Pá-
lyázatok,  projektek megvalósításában 
is szerepet vállalok. 

Tizenkét éve a Nők Civilben 
Egyesület elnöke vagyok, amely  

Pásztó város kulturális életének meg-
határozó közössége.

2018. augusztusában  a pásztói 
Margit Kórház Kórházi Felügyelő 
Tanácsának elnökévé választottak.

Szakképesítéseim:   
általános ápoló, asz-
szisztens, tanító, tanár, 
rendezvényszervező, 
kulturális szakember, 
mediátor…

Legfőbb céljaim kö-
zött szerepel: 

•  Pásztó fejlődését elő-
segítő célok támogatása

• helyi értékeink megőrzése, 
ápolása

•  közösségek szerveződésének és 
működésének segítése

• kulturális, színházi élet sokszínű-
ségének támogatása

• környezettudatos szemléletformálás
Képviselőként még eredménye-

sebben szeretném folytatni az aktív 
közéleti tevékenységemet, városunk 
fejlődése érdekében. Az együttmű-
ködés, a közös gondolkodás, a tenni 
akarás hozhat igazi eredményeket. 

- SZÁMÍTOK RÁTOK, ÉS TI  
IS SZÁMÍTHATTOK RÁM!

14. Verebélyiné Alapi Éva 

Varázsvölgy Egyesület

Tisztelt Pásztói, Hasznosi, Ke-
resztesi Lakosok, kedves Ismerőse-
im és Barátaim!

Verebélyiné Alapi 
Évának hívnak, 1969-ben 
születtem Pásztón. Két fi-
atalember büszke, boldog 
édesanyja vagyok, férjem-
mel 30 éve együtt dolgo-
zunk vállalkozásainkban. 
Tanulmányaimat szere-
tett városunk gimnáziu-
mában, illetve Budapesten végeztem. 
A közösségépítő munkámat már a 
gyermekeim óvodai, iskolai közössé-
geiben elkezdtem, SZMK tagként és 
elnökként is aktívan részt vettem vá-
rosunk életében. 2016-ban megalapí-
tottuk a “Süss Egy Tepsi Süteményt” 
nevű karitatív egyesületet, amely a rá-
szoruló családok és gyermekek meg-
segítését tűzte ki céljául és alapítá-
sa óta társelnökként működöm közre 
benne. Munkám, tevékenységem so-
rán sok élethelyzettel találkozom, te-
lepülésünk lakóinak gondjai, prob-
lémái, szociális helyzetük javítása, fő 

céljaim egyike. A fiatalok megtartása, 
lakáscéljaik megoldása, a munkalehe-
tőségek megteremtése, kulturális ér-
tékeink, hagyományaink megőrzése 
mind fontosak a számomra. Ezekért 

szeretnék dolgozni. Hasz-
nos és Mátrakeresztes ter-
mészeti adottságai, az ott 
élő emberek közösségé-
nek megtartása, a városré-
szek fejlődése, turisztikai 
beruházások megterem-
tése, városunk élhetőb-
bé tétele a legfontosab-
bak számomra. Az itt élő, 

dolgozó emberek érdekeit szeretném 
képviselni a testületben. Választópol-
gárainkat arra kérem, támogassanak 
engem és céljaimat szavazataikkal, az 
önkormányzati választásokon októ-
ber 13-án.

Szeretünk Pásztó!

15. Bacsa János 

Varázsvölgy Egyesület

A nevem Bacsa János.  A Va-
rázsvölgy Egyesület képviselőjelölt-
jeként indulok a 2019. 
október 13-i pásztói ön-
kormányzati választáson.

1964-ben születtem 
Pásztón. Két felnőtt gye-
rekem és két unokám van.

Kőműves szakmunkás 
bizonyítványt 1982-ben 
Salgótarjánban kaptam, 
1992-ben rendőrtiszt-he-
lyettesi képesítést szereztem. 10 évig 
Budapesten és Hatvanban szolgál-
tam. 2002-től vagyonőrként dolgo-

zom. Kedvelem a sportot, különösen 
a labdarúgást és a kézilabdát. 

Rendőrként, vagyonőrként a tör-
vényesség betartatásán dolgoztam.

Ezért egyik fő célom a közpénzek 
felesleges elköltésének a 
megakadályozása.

Fontosnak tartom a 
tömegsportok, hangsú-
lyozottan a gyereksportok 
támogatását, biztonságos 
kerékpárutak kialakítását 
ott, ahol ezeket használ-
ni is fogják.

Pásztó, Mátrakeresz-
tes és Hasznos választópolgárainak  
a támogatását ezen célok megvaló-
sításához kérem.

16. Bodrogi István 

FIDESZ-KDNP

68 éves tősgyökeres pásztói la-
kos vagyok. Pályámat a mezőgaz-
daságban kezdtem, majd 
váltottam.

Diplomámat a Ren-
dőrtiszti Főiskolán sze-
reztem 1976-ban majd a 
Pásztói Rendőrkapitány-
ságon kezdtem el dolgoz-
ni, ahol 30 évet töltöttem.

43 éve vagyok házas, 
2 gyermekünk és 3 uno-
kánk van. 2006 novemberében men-
tem nyugdíjba. 2018 nyarán baráti 
felkérésre indultam a képviselő vá-
lasztáson, melyet nem bántam meg.

A választások után Farkas Attila 
Polgármester Úr felkért az alpolgár-
mesteri poszt betöltésére, melyet el-
vállaltam. A választási ígérethez híven 
elsőként az önkormányzati dolgozók, 
valamint az önkormányzati intézmé-
nyek jó munkaköri légkörét igyekez-
tünk javítani, mely rövid időn belül si-
került is. Azon voltam, vagyok, hogy 
minél többször találkozzam a város 
lakosaival, megismerve gondjaikat, 

figyelembe véve javaslataikat.
Igyekszem minél többet kint 

lenni a munkaterületeken, szemé-
lyesen meggyőződni a munkame-
netekről. Ezen túl a hivatali mun-

kám fő tevékenysége, 
hogy lehetőség szerint 
mentesítsem a Polgár-
mester Úr munkaterhe-
it, hogy a fő feladatokra 
tudjon koncentrálni.

Az eltelt egy esztendő 
alatt elvégzett és megkez-
dett beruházások ékesen 
bizonyítják mind a három 

városrészben a képviselő-testület és 
az önkormányzati apparátus ered-
ményes munkáját.

Az új vezető irányításával jelen-
tősen javult a közmunkások tevékeny-
sége, de a munkamorál javításában és 
a munkaidő jobb kihasználásában 
még vannak tennivalók.

A jövőben a megkezdett projek-
tek folytatása, az úthálózat és járdák 
további felújítása a főbb feladat.

Ezek végrehajtásában, megvalósí-
tásában megválasztásom esetén a Far-
kas Attila Polgármester Úr által veze-
tett testületben aktívan részt vennék. 
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17. Dr. Kanyó Roland Richárd 

FIDESZ-KDNP

Pásztón születtem 1979-ben, nős 
vagyok, egy 4 éves csodaszép kislány 
édesapja. A Miskolci Egyetem Álla-
mi- és Jogtudomáyni Ka-
rán szereztem jogi diplo-
mát, egyéni ügyvédként 
dolgozom Budapesten a 
Dr. Krasznai és Dr. Kollár 
Ügyvédi Irodában, vala-
mint irodavezetője vagyok 
a Pásztón működő ügyvé-
di irodámnak. Munkám-
ból adódóan napi szinten 
találkozom, foglalkozom emberekkel 
és igyekszem legjobb tudásom sze-
rint intézni ügyeiket, megoldást talál-
ni problémáikra. Azon vágyam, hogy 
a Pásztón és a környékbeli települé-
sen élőknek nemcsak a jog területén, 
hanem szélesebb körben is segíteni 
tudjak, motivált abban, hogy önkor-
mányzati képviselő legyek, és az eskü 
szövege szerint, tisztségemből eredő 
feladataimat Pásztó fejlődésének elő-
mozdítása érdekében lelkiismerete-
sen teljesítsem, tisztségemet a magyar 
nemzet javára gyakoroljam.

Elsődleges célom, hogy az általam 
mindig is elvárt, magas szintű szakma-
iságot képviseljem továbbra is a testü-
letben. Azt a fejlődést kívánom szol-
gálni, amely a leginkább figyelembe 

veszi a Pásztón, Haszno-
son és Mátrakeresztesen 
élő emberek igényeit. Fon-
tosnak tartom a munka-
helyteremtést, a helyi vál-
lalkozások támogatását és 
megbecsülését, a fiatalok 
Pásztóra történő vissza-
csábítását, a környezetvé-
delmet, a hulladékkezelés 

megoldását, valamint a helyi értékek 
megóvását. Egykori aktív sportoló-
ként szívügyemnek tekintem a helyi 
sportolási lehetőségek bővítését. Meg-
ítélésem szerint a mozgás biztosítása 
kiemelkedően fontos, egy mindenki 
számára élhető környezet megterem-
tésében, legyen szó akár a fiatalabb, 
akár az idősebb korosztályról.

Szakmaiság, tisztelet, kitartó és 
alázatos munka, amit ígérni tudok 
mindazok számára akik bizalmat sza-
vaznak nekem és kitüntetnek támo-
gatásukkal.

18. Káposzta Csaba 

FIDESZ-KDNP

52 éves lokálpatrióta vagyok, pá-
rommal és fiammal boldog családot 
alkotunk. Kereskedelmi középvégzett-
séggel és boltvezetői képe-
sítéssel rendelkezem. Több 
mint 23 éve papír-vegyiáru 
nagykereskedő vagyok és 
büszke vagyok rá, hogy vál-
lalkozásomban átlagosan 
tíz családnak adok munkát.

Gyerekkorom óta 
Pásztón sportolok, mely a 
mai napig is a hobbim.

Civil- és sporttanácsnokként, 
büszke vagyok rá, hogy öt év alatt je-
lentősen emelkedett a sport és a civi-
lek támogatottsága. A közösségerősítő 
és összetartó rendezvények szervezé-
sében aktív szerepet vállaltam. Élet-
re keltettünk városi sport és családi 
napot, különböző sporteseményeket, 
óvodai és öregfiúk focitornákat, futó 
és kerékpárversenyeket és jótékonysá-
gi bálokat. 

Rekortán és műfüves pályát sike-
rült építenünk, folyamatban van a fü-
ves futballpálya építése, lesz uszodánk 

és hamarosan kerékpárút szeli majd át 
Pásztót. A strand meleg vízzel való el-
látásához is sikerült pályázati forrást 
nyerni, ami magában foglalja új me-
dence építését is. Hasznos és Mátra-
keresztes sportpályáinak fejlesztésé-

re is sikeresen pályáztunk. 
Városunk parkjai, közterü-
letei és játszóterei is újul-
nak meg a „ZÖLD VÁ-
ROS„  projekt keretében.

Sok szép eredményt si-
került elérni ezeken a terü-
leteken, de nem mondhat-
juk azt, hogy már minden 
rendben van. Kiemelt cél 

részemről a sportcsarnok-beruhá-
zás előkészítése, a strand fejlesztése, 
kis és középvállalkozások segítése, új 
munkahelyek létrehozása, a meglévők 
megtartása.

Pásztó, Hasznos és Mátrakeresz-
tes polgárainak támogatását kérem, 
hogy képviselő-testületi tagként to-
vább folytathassam a munkámat.

19. Szabó Ádám 

FIDESZ-KDNP

Pásztón születtem 1988. december 
25-én. Édesanyám Ruza Éva, és édes-
apám Szabó István szin-
tén pásztói születésűek. A 
Gárdonyi Géza Általános 
Iskolában töltött nyolc év 
után a Mikszáth Kálmán 
Gimnázium tanulója let-
tem, ahol 2007-ben érett-
ségiztem. Tanulmányaimat 
az egri Eszterházy Károly 
Főiskola Természettudo-
mányi Karán folytattam, ahol terü-
let-, és településfejlesztő szakirányon 
szereztem diplomát, majd az Eötvös 
Loránd Tudományegyetemen végez-
tem el a településfejlesztő mesterkép-
zést. Az egyetemi éveket követően a 
Széchenyi Programirodánál sikerült 
elhelyezkednem, ahol Európai Uni-
ós projektek segítésével foglalkozom, 

mint fejlesztési tanácsadó. Az itt eltöl-
tött idő alatt sok önkormányzat, civil-
szervezet és vállalkozás problémájának 
megoldásában sikerült segítenem. Há-
rom éve vállalkozóként is tevékenyke-

dem, a körforgalomnál ta-
lálható Fornettit vezetem. 
Jelenleg a városközpont-
ban élek a feleségemmel 
és a családalapítás gondo-
lata foglalkoztat bennün-
ket. A településfejlesztő 
szakmámmal és a fejlesz-
tésekben, valamint a vál-
lalkozásban megszerzett 

tapasztalataimmal szeretném segíte-
ni Pásztó további fejlődését. Fontos 
feladatnak tartom a fiatalok Pásztón 
maradásának segítését, a város né-
pességmegtartó erejének növelését. 
A pályázati és fejlesztéspolitikai ta-
pasztalatommal az EU-s fejlesztések 
megvalósításában, illetve új lehetősé-
gek kihasználásában szeretném se-
gíteni Pásztót. A város jelenleg futó 
projektjeiről, valamint a jövőbeli le-
hetőségekről naprakész tudással ren-
delkezem és ezt a tudást a város javára 
szeretném fordítani. A szavazólapon a 
19. sorszám mellett találhatnak meg.

20. Reviczki Gyula 

Varázsvölgy Egyesület

Reviczki Gyula vagyok, születtem 
Pásztón, a múlt század közepén.

Azóta is itt élek, kis csa-
ládommal, ami már nagy 
család, barátaimmal, szé-
les kört felölelő ismerőse-
immel. Félig pásztói, félig 
hasznosi, anyai nagyapám 
révén egyrészt keresztesi 
őseim leszármazottjaként. 

Középfokú gépész ké-
pesítésem révén sok min-
dennel foglalkoztam, mindig, az úgy-
nevezett versenyszférában, de sosem a 
„napos” oldalon. Sok tapasztalatot sze-
reztem ezen a területen. Jelenleg nyu-

galmazottként töltöm napjaim, figyel-
ve, számon tartva a város, az ország, a 
világ történéseit. Kivonva ezekből az 
eszenciát, a tapasztalatot. Mindebből 
tanulva, tapasztalatot szerezve szeret-

ném majd képviselni a vá-
ros polgárait.  

Hogy mit akarok pon-
tosan városi képviselőként? 

• A polgárok vélemé-
nyének képviseletét, de 
nem csak a nagyhangúakét, 
hanem a halk szavúakét is! 

• Mutyimentes város-
vezetést, a hozzáértés elő-

térbe helyezésével.
• A tisztességes munka megbecsü-

lését,
• Dolgozni a városért, magunkért.
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21. Gyetván Gyula 

Független

Tisztelt Választópolgár!
"Ha az ember megszabadul az ön-

zéstől, önkéntelenül fel-
ébred benne a közösség 
iránti szeretet." (Cam-
panella)

Magamról. Gyet-
ván Gyula kétgyermekes 
családapa vagyok. Szüle-
tésem óta Pásztón élek. 
Egyetemi diplomámat 
Debrecenben szereztem 
matematika – informatika szakon. Je-
lenleg az első munkahelyemen tanítok 
a Mikszáth Kálmán Gimnáziumban, 
közel 15 éve.

Szeretnék szerepet vállalni egy 
olyan képviselő-testületben, ahol a kö-
zösségi érdek megelőzi az egyéni érde-
ket, következetes, logikus gondolkodá-
son alapul és amely valós konzultációt 
folytat a pásztói polgárokkal.

Függetlenként. Függetlennek len-
ni számomra annyit jelent, hogy a kor-
mány közvetlen befolyása alól men-

tesülni igyekszem, tisztán  a helyi 
érdekeket képviselem.

Kommunikációért. A tájékoztatás 
legyen objektív, hiteles, érthető, első 
kézből származó. A kommunikáció 

legyen kétirányú.
Oktatásért. Pász-

tón folyó nevelő-oktató 
munkát a képviselő-tes-
tületnek kötelessége fi-
gyelemmel kísérni, és a 
szükséges háttérfeltétele-
ket erejéhez mérten biz-
tosítani. Fontos, hogy 
aktív, kritikus  állampol-

gárokat neveljünk,  mivel Ők a jövőnk 
zálogai.

Közösségekért. Számtalan kis lét-
számú közösség tevékenykedik váro-
sunkban. Ismerjük meg és támogassuk 
Őket, hogy mindjobban növelhessék 
közösségük erejét, s ezáltal a városla-
kóknak örömet szerezhessenek. 

 Bízom Önökben, hogy egy haté-
kony városvezetést szavaznak meg!

Olvasson többet a facebook oldala-
mon. Megtalálható a fotó jobb oldalán 
található QR kód segítségével is.

22. Farkas Attila  

Független képviselő jelölt

23. Katona Csaba Ferenc 

Varázsvölgy Egyesület

Születtem 1960.01.29. Dorogon, 
Komárom megyében. Gyermekko-
romat Bajóton és Eszter-
gomban töltöttem. Ko-
máromban a Jókai Mór 
Gimnáziumban érettsé-
giztem. Utána ált. isk. ta-
nári diplomát Egerben 
a Ho Si Minh Főisko-
lán, a jelenlegi Eszterhá-
zy Károly Egyetemen, 
másoddiplomámat a Sze-
gedi József Attila Tudományegyete-
men biológia szakos középiskolai ta-
nári minősítéssel szereztem. 

Életem meghatározó élménye, 
hogy újjászülettem Krisztusban, az 
Örökkévaló Isten által.

Feleségem Dr. Szabó Erzsébet házi 
gyermekorvos itt Pásztón, akire öt 
gyermekünk és lelkiismeretes, gyógyí-
tó munkája miatt is nagyon büszke va-
gyok! Jelenleg a Pásztói EGYMI-ben 

tanítok testnevelést. Vállalkozást is ve-
zetek a tanítás mellett.

Életem legjelentősebb részét – 
1983 óta – itt Pásztón éltem, élem. 
Kezdettől megragadott a környező táj 

szépsége, a város bája. El-
helyezkedése miatt iga-
zi előszobája a Mátra és 
Cserhát gyönyörű vidéké-
nek, gyöngyszeme az Ala-
csony- és Magas Tátra felé 
vezető útvonalnak. Igazán 
tökéletes arra, hogy a kör-
nyék turisztikai központja 
legyen! Hatalmas kiakná-

zatlan lehetőség van elhelyezkedésé-
ben, adottságaiban és a város lakóinak 
tehetségében, tetterejében! 

Feladatomnak érzem ezeknek a 
lehetőségeknek kibontakoztatását tá-
mogatni, Pásztót turisztikai központtá 
tenni a munkahelyteremtés, az egész-
ségügy fejlesztése és a környezet meg-
óvása, védelme mellett! Pásztó jóléte a 
cél! Fiataljainknak érdemes legyen itt 
maradni, hazaköltözni, itt élni!



2019. SZEPTEMBER TELEPÜLÉSI NEMZETISÉGI ÖNKORMÁNYZATI JELÖLTEK

Települési nemzetiségi 
önkormányzati jelöltek:
1. Kolompár István    FIROSZ

2. Kolompár Zsoltné    LUNGO DROM

3. Kiss Károlyné   LUNGO DROM

4. Lakatos Gézáné    LUNGO DROM

5. Lakatos Lilla    Nemzeti Roma Összefogás

6. Baranyi Gézáné    LUNGO DROM

7. Sárközi Kálmánné    FIROSZ

8. Lakatosné Miklós Tímea   Nemzeti Roma Összefogás

10. Nagy Dalma    FIROSZ

11. Sárközi Rómeó    FIROSZ

9. Csömör Oszkár 

Nemzeti Roma Összefogás

A nevem Csömör Oszkár, 58 
éves, házas, 5 gyermek édesapja va-
gyok. Pásztón élek, itt is születtem és 
a gyermekeim is. Az 5 gyermekem-
nek majdnem mindnek szakmát ad-
tam a kezükbe, büszke vagyok a gye-
rekeimre!  Mert sokkal többre vitték 
mint én; mivel az én időmben nagyon 
nehéz volt, még nehezebb, mint a ma 
élő roma gyerekeknek.  Nekem nem 
volt lehetősségem továbbtanulni...
Dolgoznom kellett már 16 évesen a 
salgótarjáni vasöntöde és tűzhely-
gyárban, és mai napig is dolgozom.  
Az élet iskolájában tanultam, tanulok 
a mai napig is...  Mivel mindig is ér-
zékenyen érintett roma sanyarú sor-
sunk, benne a kivetettségünk, szeg-
regáltságunk; elszomorított mindig 
a helyzetünk. Sok képviselő meg-

fordult Pásztón azzal a kijelentéssel 
hogy képviselik a roma társadalmat.  
De mindidáig közel 30 év alatt, ami-
óta demokráciában élünk, egy roma 
képviselet sem értette azt a fogalmat, 
hogy mit jelent képviselni egy etni-
kailag hátrányos hely-
zetben élő roma népcso-
portot. Elég volt a hamis, 
álszent képviselő romák-
ból! Akik csak hátrál-
tatják saját fajtájuk fel-
emelkedését azzal, hogy 
romboló hatást gyako-
rolnak saját fajtájukkal 
szemben! Meg kell érte-
nünk,  tudatosulnia kell 
bennünk romákban, hogy  olyan kép-
viselőtestületre van szükségünk min-
den megyében, akik kötelességnek 
érzik a Magyarországon élő mély sze-
génységbe taszított romák felemelke-
dését, ébredését!

Nem a sebeinket kell nyalogat-
nunk örökké! Ne(!) mutogassunk uj-
junkkal, hogy ezért vagy azért vagyunk 
még mindig ebben a helyzetben, ami-
ben vagyunk! Meg kell értenünk, hogy 
lépnünk kell saját érdekünkben: gyer-

mekeinket nevelni, okta-
ni, tudatosítanunk ben-
nük azt, hogy más lesz 
az életük, ha tanulnak, ha 
okosak, talpra esettek, ki-
kezdhetetlenek lesznek 
azokkal szemben, akik 
azt akarják  hogy örökre a 
nyomorban, a kitaszított-
ságban sínylődjön a roma 
társadalom.

De!  Még így, a nagy nyomo-
rúságban is  születnek tanult, okos, 
diplomás roma gyermekek, akiknek 
háromszor annyit kell bizonyítani 
mint a nem romának, de akaratere-
jük határtalan, elszántan küzdenek 

még a mély szegénység ellenére is. 
Óriási eredményeket és sikereket ér-
nek el roma fiataljaink ebben az or-
szágban! Repes a szívem az örömtől, 
amikor hallok ezt azt, hogy roma fi-
ataljaink diplomát, érettségit, sőt, Dr 
címet szereznek. Csodás érzés.

Dönts okosan, hova rakod az 
X-ed. Mert akik most is indulnak, 
akik  5 év alatt és az előtt sem tet-
tek érted semmit,  NA!! akkor le-
szel igazán BALGA, ha továbbra 
is őket juttatod be abba a pozícióba, 
ahol meddőn és terméketlenül, gyü-
mölcstelenül ülik pirosra hátsójukat.

Akard a változást, ha már ne-
ked, nekem, nekünk nem lehet jobb, 
TEDD MEG a gyermekedért, gyer-
mekeinkért, unokáinkért, hogy lásd 
egyszer az örömet, a megelégedettsé-
get, a sikereket az arcukon .

 SZAVAZZ A NEMZETI 
ROMA ÖSSZEFOGÁS PÁRTRA!

A fent felsorolt nemzetiségi önkormányzati jelöltek a felhívásra nem 
küldtek bemutatkozó anyagot.
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Harmincötödik alkalommal 
rendeztek idén szüreti felvo-
nulást Pásztón, amely immár 
15. éve szőlő és borünneppel 
kiegészülve várta az érdeklő-
dőket szeptember 7-én szom-
baton. Másnap pedig az első 
Identitás Nap című progra-
mon kapcsolódhattak ki a he-
lyiek és a városba látogatók.  

Szinte végeláthatatlan hosz-
szú menetben vonultak a szőlőt és a 
bort ünneplő maskarások végig a vá-
roson szeptember 7-én. A kisbíró ez 
évi eseményekről szóló beszámo-
lójának kihirdetését és a helyi nép-

táncosok csodás műsorát sok százan 
megnézték. Tele volt a főutca érdek-
lődőkkel, fogyott a kóstolható bor és 
a friss szőlő – a kínálók egyetlen per-
cig sem pihentek. A szüreti felvonu-
lásban minden korosztály részt vett: 
kislányok vezettek lovaskocsit, szép-
korúak mutatták meg vidámságukkal, 
hogy valóban „nem csak a húsz évese-
ké a világ”. A városhatáron kívülről is 
érkeztek a menethez csatlakozók. A 
felvonulás után színpadi programok 
szórakoztatták a nagyérdeműt.  Fel-
lépett a Kredenc, a Haraszti ikrek és 
több hagyományőrző csoport.  Volt 
népi játszótér, pónikocsikázás és ug-
rálóvár is. Az estet a Piramis zenekar 
koncertjével és utcabállal zárták. 

A szeptember 8-i Identitás 
Napon sikeres pásztóiak voltak 
a középpontban. Az eseménnyel 
egy új hagyomány indult útjá-
ra, Farkas Attila polgármester el-
mondta: mostantól minden évben 
megrendezik ezt a napot, ugyanis 
fontos a pásztói értékek, az innen 
indult értékes emberek hazahívá-
sa és megismerése.   A településről 
elszármazott, szakmájukban ki-
magasló sikereket elért személye-
ket a nagyszínpadon köszöntöt-
ték és mutatták be. Tapssal fejezte 
ki elismerését a gyülekező pásztói 
közönség a többek között építé-
szeti-, egészségügyi-, művészeti-, 
pedagógusi-, üzleti és más, egyéb 

területeken elhivatottságukat már 
bizonyított, pásztói származású 
személyek sikerei előtt. 

Később szórakoztató progra-
mok sora vette kezdetét a Könyvtár 
mögötti parkban. Őstermelők kí-
nálták különleges portékáikat, volt 
étel-ital, míg a kicsiknek arcfestés-
sel és csillamtetoválással szereztek 
örömet, de volt lufihajtogatás és ki-
rakodó vásár is. Ezeken felül a lo-
vaskocsikázás minden korosztály 
számára élményt nyújtott. A szín-
padon fellépett többek között a 
Muzsla Néptáncegyüttes. Koncer-
tet adott Szabó Ádám harmonikás, 
az est sztárvendége pedig a világhí-
rű Mr. President volt.

A szüret ünnepe a „pásztóiak 
napjával” fűszerezve




